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Yttrande angående Yttrande över detaljplan 
för bostäder, centrumutveckling och 
infrastruktur vid Kämpegatan inom 
stadsdelen Gullbergsvass, samrådsremiss 
(standardförfarande) 
 
Vi ser positivt på att detaljplanen förväntas ge möjlighet till ett stort antal studentbostäder 
givet det befintliga behovet av studentbostäder samt att universiteten i staden 
kontinuerligt utökar utbildningsuppdragen. Vi vill göra exploateringsförvaltningen 
uppmärksamma på att för att aktörer inom studentbostäder som ännu inte etablerat sig i 
Göteborg ska kunna göra detta behövs ett inledande projekt medger ett betydande 
bostadsinnehåll. Detta planförslag skulle kunna medge ett sådant projekt. Vi ser därför 
gärna att antalet studentbostäder hålls uppe genom processen så att även nya aktörer har 
en god möjlighet att lämna en ansökan om markanvisning. 
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